
Statens Veivesen har ferdige planer på å bygge 4-felts motorvei fra E6 inn mot Kløfta sen-
trum. Så fort trafikken til industrifeltet øker litt fra dagens nivå, begynner utbyggingen. 
Venstre sier nei til dette! Det er bedre å legge pengene på en ny separat av- og påkjøring 
fra industrifeltet til E6, istedenfor å erstatte Kongsvingerveien med en monstervei.

Venstres visjon for innfarten til Kløfta og jernbaneområdet er både grønnere og smartere: 
Legg veien fra Dyrskueveien i en tunnel til stasjonen! Marken over kan da bli et grønt-
drag inn mot en overbygd jernbane, der innfartsparkering i garasje under jord gir be-
dre plass for pendlere. Da knyttes Kløfta sammen og en bedre sentrumsfunksjon skapes. 
Flere gode idéer for Kløftas fremtid finner du på Venstres hjemmeside:  

Motorveisinnfart? Nei!

www.ullensaker.venstre.no

Bygg ny avkjøring fra industrifeltet til og fra E6!
Ikke monstervei mot Kløfta sentrum... 
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